
 

 

Jméno: Josef Čabrádek 

Věk: 18 let 

Bydliště: Vacíkov 

Bývalá ZŠ: Březnice 

Zájmy: fotbal, fotografování, jízdní kolo, tenis 

Cíle: více tematických exkurzí, podpora 

kulturních a sportovních akcí 



 

Jméno – Pavel Ovčička 

 

Bydliště – Příbram 

 

Zájmy – sport, četba, posezení s přáteli 

 

Cíle – Papírové ručníky na záchodech, lepší kvalita školní wi-fi, 

zrušení hodin suplovaných učiteli bez aprobace, stojany na kola 

před školou, podpora studentských aktivit 

 

Doufám, že někteří z vás mají stejné názory jako já a od školy 

očekávají víc, než jen vzdělání. Pokud to tak je, budu rád, když 

mě podpoříte. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jmenuji  se Andrea Poláková, je mi 18 let a jsem studentkou 3. ročníku. 

Mezi mé zájmy patří například hudba nebo studium cizích jazyků a zajímám se 

o veřejné dění.  

 

Program kandidáta do školské rady 

 hájení  zájmů studentů  

 zabývání se aktuálními problémy (vytápění budovy , vybavení některých 

tříd apod.) 

 podpora školních akcí 

 podpora školních kroužků 

 zodpovědné rozhodování v rámci pravomocí školské rady 

 spolupráce se školním parlamentem a doplnění všech jeho pravomocí do 

školního řádu 

 

 

 

 

 

 



Matěj Šesták 
 

 Jmenuji se Matěj Šesták, je mi 19 let a v letošním roce jsem studentem třídy septimy.  Mezi 

mé zájmy patří basketbal, fotbal, četba, sledování filmů a jízda na motorce. Zúčastňuji se pravidelně 

školních aktivit, jako jsou například: Agora - debatní liga, Studentský summit OSN, olympiády. 

 

Proč jsem se rozhodl kandidovat do školské rady? 

Jsem přesvědčen, že studenti mají právo projevit svůj názor na chod školy a podílet se na 

rozhodnutích týkajících se správy gymnázia. Rád bych se na tomto procesu podílel. 

 

Proč byste měli volit právě mě? 

Protože dokážu prosadit Váš i svůj názor a jsem schopen jednat se zástupci školy. 

 

Chcete, abychom byli jako studenti ve školské radě slyšet? V tom případě volte mě jako svého 

zástupce do školské rady! 

 


